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• S'han de votar els pressupostos participatius 2011 i les grans
inversions 2012-2015 (5) • Impostos, taxes i preus públics per al
2012 (6) • Es faran unes jornades sobre el Parc Natural al juliol (7)
• Nou servei de podologia al Centre Cívic (9) • Més participació
que mai a la Festa Major (11) • S'endega el Pla d'Actuació del
Projecte Educatiu del Figaró (12) • Finalitzen les obres del nucli
antic (13) • S'elabora el pla director de clavegueram (14) • La Llei
de Barris permet contractar dues persones durant mig any (16) •
El conseller Felip Puig visita el parc de bombers del Figaró (17)
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municipals per majoria absoluta
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PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 17 DE DESEMBRE DE 2010

Aprovació de la distribució tram entitats supraminicipals fons de cooperació de Catalunya 2010

PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 27 DE DESEMBRE DE 2010

Delegació en l'ORTG de la gestió de les franges

Aprovació conveni C-17

Aprovació de conveni entre el Departament de Medi Ambient i Habitatge i l’Ajuntament de
Figaró-Montmany en relació al programa per a la rehabilitació de conjunts d’especial interès
pel Pla per al Dret a l’Habitatge

Plataforma única carretera de Ribes

Nou acord de signatura del Conveni -Tipus sobre l’Assumpció de la Gestió Informatitzada de
la Nòmina dels Empleats dels Ens Locals

Calendari Plens 2011

PLE ORDINARI DEL DIA 18 DE FEBRER DE 2011

Aprovació conveni marc xarxa camins fluvials de la conca del riu Besòs

Aprovació de les Bases reguladores del règim d’ajuts per a la millora de les instal·lacions
elèctriques comunes dels edificis d’habitatges inclosos dins l'àmbit delimitat pel Pla de Barris
de Figaró-Montmany

Moció de rebuig a la sentència del Suprem contra la immersió lingüística de les escoles catalanes
que exigeix a la Generalitat a introduir el castellà com a llengua vehicular a l’escola

PLE ORDINARI DEL DIA 15 D'ABRIL DE 2011

Aprovació del Pla de Prevenció d’Incendis 2011-2015

Aprovació del Pla de Vigilància Forestal 2011

Elecció del Jutge de Pau de Figaró-Montmany

PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 13 DE MAIG DE 2011

Aprovació del conveni col·lectiu i l’acord de condicions de treball dels empleats de l’ajuntament
de Figaró-Montmany

Aprovació inicial de la modificació de l’ordenança fiscal número 20, que regula la taxa per a
la prestació del servei de l’escola bressol

PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 22 DE JUNY DE 2011

Creació de la Junta de govern local i delegació de competències

Retribucions i assignacions a càrrecs electes

Assignacions grups municipals

Calendari de plens ordinaris 2011

Aprovació del Compte General 2009

Calendari Festes Locals 2012

Conveni de col·laboració per a la gestió dels ajuts de menjador del Consell comarcal del Vallès
Oriental i aprovació de l’adhesió a les bases reguladores dels ajuts de menjador escolar pel
curs 2011/2012

Creació i composició de la Comissió Especial de comptes

Nomenament de representants de la corporació en els òrgans col·legiats que siguin competència
del Ple

PLE ORDINARI DEL DIA 22 DE JULIOL DE 2011

Aprovació de l’Addenda per a l’any 2011 al III conveni interadministratiu de col·laboració per
a la coordinació, la programació i el finançament dels serveis socials

Aprovació Conveni pel manteniment del mapa de patrimoni cultural

Aprovació del Pla d’Actuació Municipal per inundacions (INUNCAT)

Designació representants de l’Ajuntament de Figaró-Montmany a la comissió mpal de delimitació

Modificació de normes subsidiàries i  avanç de planejament de Ca n’Oliveres per a la creació
del parc de bombers

Unanimitat

A favor: CAF (4). Abst.: ERC (2) i CiU (1). En contra: FP-PSC (2).

A favor: CAF (4). Abstenció: ERC (2), FP-PSC (2) i CiU (1).

A favor: CAF (4). Abstenció: CiU (1). En contra: ERC (2) i FP-PSC
(2).

A favor: CAF (4). Abst.: CiU (1). En contra: ERC (2) i FP-PSC (2).

A favor: CAF (4) i ERC (2). Abstenció: FP-PSC (2) i CiU (1).

A favor: CAF (4) i CiU (1). Abstenció: FP-PSC (2) i ERC (2).

Unanimitat

A favor: CAF (4) i CiU (1). Abstenció: FP-PSC (2). En contra: ERC
(2).

Unanimitat

Unanimitat

Unanimitat

Unanimitat

Votació individual. A favor: CAF (4) i FP-PSC (1). Abstenció: CiU
(1) i FP-PSC (1). En contra: ERC (2).

Votació individual. A favor: CAF (4) i FP-PSC (2). Abstenció: ERC
(2) i CiU (1).

A favor: CAF (6). En contra: FP-PSC (3).

A favor: CAF (6). En contra: FP-PSC (3).

A favor: CAF (6). En contra: FP-PSC (3).

Unanimitat

A favor: CAF (6). En contra: FP-PSC (3).

Unanimitat

Unanimitat

Unanimitat

A favor: CAF (6). Abstenció: FP-PSC (3).

Unanimitat

Unanimitat

Unanimitat

Unanimitat

Unanimitat

Propers plens ordinaris. Per acord de Ple de data 13 de juliol de 2007 s'ha establert una periodicitat bimensual dels plens ordinaris, celebrant-
se l'últim divendres de mes a les 20 h a la Sala de Plens de l'Ajuntament. Mentre s'edita aquest butlletí s'haurà celebrat el ple municipal del dia
28 d'octubre. El proper ple municipal ordinari tindrà lloc el dia 30 de desembre.
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Gaudir de la feina

També podeu dirigir-nos els vostres escrits amb les consultes i suggeriments que considereu oportuns mitjançant el web municipal, la bústia
de suggeriments situada a la porta de l'ajunament o dirigint-vos a les oficines municipals en horari d'atenció al públic.

Lluc V. Pelàez

Gebra Serra Bosch

Berta Castaño Tordera

Lluís Feliu Piera

Manel García Padreda

Pere Mateu Dosrius

Càrrec
Alcalde

1a Tinent d'Alcalde

2a Tinent d'Alcalde

3r Tinent d'Alcalde

Regidor

Regidor

Regidoria
Participació i Hisenda
Urbanisme i Medi ambient
Acció Social, Habitatge,
Promoció i Turisme
Educació, Cultura i
Joventut
Via Pública i Comerç

Energies Sostenibles i
Ocupació
Esports i Medi Rural i
Forestal

Atenció al públic
cita prèvia

dimarts de 10 a 12 h,
amb cita prèvia
dimecres de 10 a 11 h,
amb cita prèvia
cada dia de 9.30 a
10.30 h, cita prèvia
dimecres de 17 a 19 h,
amb cita prèvia
dijous de 19.30 a
21.30 h, cita prèvia

Email
pelaezvl@diba.cat

serrabgb@diba.cat

castanotb@dibat.cat

feliupl@dibat.cat

garciapmn@dibat.cat

mateudp@dibat.cat

om aquell qui no vol la cosa ja fa quasi mig any que ha començat el
mandat. Mig any des que vaig haver d'assumir el repte de liderar un equip de
persones compromeses, motivades, creatives i treballadores per gestionar durant
quatre anys els recursos municipals de Figaró.

Ens vam posar a treballar des del primer dia. El dilluns després de les eleccions
ja estàvem parlant, trucant, escrivint i prenent decisions. Durant aquests mesos
hem fet moltes coses, però n'hi ha dues que em semblen importants. La primera
és elaborar projectes per buscar recursos. Ja n'hem presentat alguns que, si
ens els aproven, poden marcar aquest mandat i donar un nou impuls al poble.

La segona és l'inici de l'elaboració del Pla d'actuació municipal per als propers
quatre anys. El pla l'elaborem a través d'un procés participatiu que tancarem al gener, i que ens està mostrant un poble
madur, compromès amb la participació i responsable en les propostes i els debats.

Ens hem trobat un Ajuntament amb una salut envejable. Un pressupost molt equilibrat, projectes en marxa per no deixar
de treballar ni un moment i, cal dir-ho, un equip de professionals motivats, eficients, que coneixen la seva feina i la fan
conscients que és important fer-la bé per a tots nosaltres.

No és senzill acostumar-se a ser alcalde les vint-i-quatre hores al dia, però us he de reconèixer que m'ho estic passant
bé. Com deia abans, perquè tenim un equip de govern fantàstic, perquè tenim un personal a l'Ajuntament amb ganes
de treballar, i sobretot perquè les persones que viviu en aquest poble sou exigents amb la nostra feina, i també
respectuosos i conscients de la responsabilitat que tenim tots de fer de Figaró un bon lloc per viure.

Estic gaudint de treballar cada dia per plantejar-nos nous reptes i assolir noves fites. Figaró té un potencial enorme i
tots estem al mateix vaixell per fer-lo anar a bon port.

Lluc V. Pelàez, alcalde

C

F
O

T
O

: R
am

on
 F

er
ra

nd
is

 / 
E

l 9
 N

ou



a CAF, Candidatura Activa del Figaró, va rebre el suport
del 52,43% dels votants a les passades eleccions municipals
amb 280 vots, el que representa sis regidors dels nou que
hi ha a l'Ajuntament. Per la seva banda, el grup Figaró

Progrés-PSC, va rebre el suport del 26,59% dels electors, 142 vots,
que li atorguen tres regidors. CiU (43 vots) i ERC (37 vots), que
estaven representats al consistori en el mandat anterior, van perdre
els seus regidors. Per la seva banda, el PP va treure 20 vots.

Lluc V. Pelàez és investit nou alcalde
El dissabte 11 de juny es va constituir el nou Ple de l'Ajuntament
de Figaró-Montmany. El nou Ple, que incrementa la presència de
dones a l'Ajuntament, ha renovat quatre dels nou regidors/es que
l'integren. Els nous regidors/es són en Lluc V. Pelàez, la Berta Castaño
i la Gebra Serra de la CAF i l'Albert del Amor de FP-PSC. Es mantenen
de l'anterior mandat en Manel Garcia (alcalde en el període 2007-
2011), en Lluís Feliu, en Pere Mateu, en Ramon García i en Francisco
Losada. Deixen el consistori els regidors de CiU i ERC, que no han
obtingut representació, i la Gemma Sánchez de la CAF.

En l'acte de constitució del nou Ajuntament els regidors de la CAF
van voler retre homenatge a la regidora sortint, Gemma Sánchez
García, primera alcaldessa de la història del Figaró (2003-2007) i
primera tinent d'alcalde en el mandat 2007-2011. El cap de llista
de la CAF, Lluc V. Pelàez, va ser investit alcalde amb els 6 vots de
la CAF i l'abstenció dels 3 regidors de FP-PSC.

L'acte va concloure amb el discurs d'investidura del nou alcalde,
que va estendre la mà a l'oposició amb la voluntat de millorar les
relacions des del respecte i la lleialtat. També va demanar el suport
i la participació de tot el poble per fer front als propers quatre anys,
que seran anys difícils, i es va comprometre a mantenir els serveis,
impulsar les noves inversions, desplegar polítiques per combatre la
crisi i continuar innovant en els reptes dels nous temps, com la
gestió de l'energia i dels recursos naturals. Tot plegat, va dir, des
d'un Ajuntament obert, amb una democràcia real i pensant en
construir un Figaró i un món més just.

Repartiment del cartipàs municipal
L'Ajuntament de Figaró-Montmany s'organitza en les següents
regidories:
• Participació i Hisenda
• Urbanisme i Medi ambient
• Acció social, Habitatge i Promoció i turisme
• Educació i Cultura i joventut
• Via Pública i Comerç
• Energies sostenibles i Ocupació
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La CAF obté la majoria absoluta
a les eleccions del 22 de maig

4

En les eleccions municipals celebrades el 22 de maig passat, la CAF va obtenir una àmplia majoria
absoluta, amb sis dels nou regidors de l'Ajuntament. Els altres tres pertanyen al grup FP-PSC. Els dos
partits amb representació en les anteriors eleccions, CiU i ERC, no van obtenir cap regidor.

• Esports i Medi rural i forestal

Les regidories de Participació i Hisenda, i d’Urbanisme i Medi ambient
s’inscriuen al Departament de la Presidència, al capdavant del qual
hi ha l’alcalde. A més d’aquestes dues regidories, el Departament
de Presidència assumirà les competències corresponents a l’àmbit
de la representació institucional, la seguretat ciutadana, les
emergències, els recursos humans, la Comunitat de municipis,
l'Acord de Puiggraciós, el nou Consorci dels Cingles de Bertí i la
gestió de la Llei de barris.

La regidoria d'Acció social, Habitatge i Promoció i turisme està
encapçalada per la Gebra Serra, que ha estat nomenada primera
tinent d'alcalde. Al capdavant de la regidoria d'Educació i Cultura i
joventut hi ha la Berta Castaño, que també ocupa la segona tinença
d'alcaldia. La tercera tinença d'alcaldia l'assumeix en Lluís Feliu,
que també es fa càrrec de la regidoria de Via pública i Comerç. En
Manel García porta la regidoria d'Energies sostenibles i Ocupació,
mentre que en Pere Mateu assumeix la regidoria d'Esports i Medi
rural i forestal.

Es crea la JGL i s'aproven les retribucions
El Ple del passat 22 de juny va aprovar la creació de la Junta de
Govern Local, que havia estat dissolta el mes de març de l'any 2007.
La Junta de Govern Local, que és obligatòria en municipis de més
de 5.000 habitants, assumirà competències delegades del propi Ple
i d'Alcaldia i es crea amb l'objectiu de facilitar la gestió de
l'Ajuntament, fent-la més àgil i eficient, i alhora establir sistemes
de presa de decisions de forma col·legiada. La Junta de Govern
Local està formada per l'alcalde, Lluc V. Pelàez, i les tres tinences
d'alcaldia: Gebra Serra, Berta Castaño i Lluís Feliu.

D'altra banda en el mateix Ple es van aprovar les retribucions als
càrrecs electes. L'alcalde tindrà dedicació exclusiva, amb una
retribució de 2.007,07 EUR bruts mensuals en 14 pagues. La primera
tinent d'alcalde tindrà una assignació de 500 EUR mensuals, la
segona i la tercera tinences d'alcaldia rebran una assignació de 300
EUR mensuals cadascuna, mentre que els altres dos regidors del
govern rebran una assignació de 200 EUR mensuals. La resta de
regidors de l'Ajuntament rebran una assignació de 6 EUR per
assistència a les sessions del Ple Municipal.

Per últim, el Ple va aprovar les assignacions als grups polítics
municipals, que es van establir de forma proporcional al nombre de
regidors obtinguts en les darreres eleccions (17 EUR mensuals per
regidor obtingut). D'aquesta manera l'assignació de la CAF serà de
102 EUR mensuals i la del PSC-FP de 51 EUR mensuals.
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Estat actual de les propostes dels pressupostos 2010
1. Ampliar els horaris del servei de vigilància (PAM) 9.550
EUR —> Executada: s’ha ampliat el servei de vigilància nocturna
de les 22 h fins les 6 h mitjançant l’ampliació dels horaris de treball
del vigilant de diumenge a dijous, tot i que l'Ajuntament no té
l'obligació de prestar aquest servei municipal.
2. Neteja i manteniment de boscos i riberes del Congost (A21)
5.100 EUR —> Executada: s’ha realitzat la neteja i el manteniment.
3. Desenvolupament i promoció dels horts urbans (A21) (PEF)
6.500 EUR —> S’ha començat a dissenyar el projecte d’hort i s’està
buscant un emplaçament. Hi ha la possibilitat d’ubicar-los a la font
d’en Llanes, però anirà condicionat a aconseguir finançament.
4. Donar continuïtat a l'oferta de cursos de reforç escolar per
a alumnes de primària (PEF) 2.300 EUR —> S’està executant
mitjançant dos cursos de tècniques d’estudi al centre cívic: els
dimarts de 17 a 18 h per a alumnes de 3r i 4t i de 18 a 19 h per als
de 5è i 6è, d’octubre a desembre.
5. Ampliar la informació sobre els plans d'ocupació i la borsa
de treball (PAM) 1.000 EUR —> Pendent d’executar.
6. Recuperació i manteniment de les fonts (A21) (PAM) 2.500
EUR —> Pendent d’executar

VOTEU els pressupostos participatius
2011 i les grans inversions 2012-2015

7. Impulsar la creació d'un esplai o cau (PEF) 3.000 EUR
—> S’ha començat a treballar. Ens hem reunit amb joves interessats
i està pendent trobar joves que vulguin fer els cursos de monitors.
8. Millora de la neteja de la via pública i manteniment dels
contenidors 18.000 EUR —> Executada. Per a la neteja de la via
pública hem comptat amb un pla d’ocupació que es renova cada 6
mesos, s’han ampliat els contenidors i s’ha fet la neteja 4 cops l’any.
9. Facilitar informació sobre els ajuts existents per a la
restauració de façanes (PAM) (PLH) 10.000 EUR —> Executada
a través de l’oficina d’informació en habitatge.
10. Suport a la formació ocupacional (PAM) 2.000 EUR
—> Pendent d’executar.
11. Oferir classes d'anglès a infants i adults al Centre Cívic
1.800 EUR —> Executada. S’han realitzat cursos durant tot l’any.
12. Crear una nova zona d'esbarjo, amb jocs infantils o espai
habilitat per als menuts (PAM) 10.000 EUR —> Pendent
d’executar. L'Ajuntament disposa d’una part del finançament i s'està
buscant la ubicació més idònia.
13. Arranjar el camí de Ca l'Antic (A21) (PAM) 30.000 EUR
—> Executada, s’ha asfaltat el camí.

ueden pocs dies perquè s'obri el termini per poder
votar els pressupostos participatius 2011 i les grans
inversions 2012-2015. Com l'any passat, aquest
també es podrà fer electrònicament des de qualsevol

ordinador amb connexió a internet, concretament entre el 23
de novembre i el 2 de desembre. De forma presencial, amb
les butlletes que rebreu a casa, es podrà votar del 3 al 13 de
desembre a l'ajuntament i als diversos actes que es faran per
incentivar la participació.

A casa rebreu dues butlletes, una de blava per votar les grans
inversions i una de groga per als pressupostos, així com un
quadern on s'expliquen detalladament totes les propostes.

El Consell de poble va tenir molta participació
D'altra banda, el passat 9 d'octubre es va celebrar un nou
Consell de poble en què van participar una cinquantena de
persones. Sota el títol "Si fossis l'alcalde què faries els propers
4 anys", es va encetar el debat entorn al Pla d'Actuació
Municipal 2012-2015, que segueix amb les votacions ja
esmentades més amunt i que durarà fins al mes de gener de
2012.

El Consell es va dividir en diferents parts. Primer es va presentar
la diagnosi "Com estem a Figaró-Montmany" i la proposta del
govern dels eixos d’actuació prioritaris per als propers 4 anys.

Q

El Consell de poble va tenir lloc el passat 9 d'octubre amb molta participació
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Després, els participants es van dividir en grups per tal de
matisar i enriquir els eixos proposats i concretar-ne els
objectius. El debat va culminar amb la priorització dels eixos
d’actuació.

Per últim, després de l'esmorzar, l’equip de govern va presentar
la proposta de grans inversions que va ser debatuda en grups,
tot identificant els punts forts, els punts febles i els elements
de millora de cada una de les propostes. Les grans inversions
que es proposen són les següents: millores al camp de futbol
i les piscines, carril bici fins a les piscines, inversió en energies
renovables, adequar el solar municipal de la Font d’en Llanes,
arranjar el carrer de la Garriga i posar plataforma única davant
el Casino.



Nou web municipal
S'està acabant d'enllestir,
amb el suport de la Diputa-
ció de Barcelona, el disseny
del nou web municipal, una
nova versió més moderna
que permetrà interaccionar
més amb els usuaris i que
tindrà més aplicacions que
l'actual, amb un disseny
més visual. A més, també
permetrà fer més tràmits
que amb l'actual. La reno-
vació del web municipal
també implica el canvi de
domini, que ara serà
www.figaro-montmany.cat.
Amb tot, l'adreça actual,
www.elfigaro.net, es redi-
reccionarà a la nova.

Nou jutge de pau
Des de fa uns mesos, el
municipi de Figaró-Mont-
many compta amb un nou
jutge de pau. Es tracta de
Jaume Gudayol i Ferrer, que
ha substituït Xavier Vila i
Puig, anterior jutge de pau
que va renunciar al càrrec
voluntàriament.
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El passat 20 de juliol va quedar constituïda la Comissió
permanent de participació ciutadana de Figaró-Montmany.
L'alcalde, Lluc V. Pelàez, va presidir l'acte, que va aplegar 12
persones que durant els propers 4 anys coordinaran i faran
el seguiment dels processos participatius del municipi.

Tal i com marca el reglament de participació, la Comissió està
formada per un representant de cada partit polític que ha
obtingut més d'un 3 % a les darreres eleccions, que en aquest
cas són tots els partits que es presentaven, tres representants
d'entitats, tres representants de la ciutadania, la regidora
Berta Castaño i l'alcalde. Així doncs, com a representants de
partits polítics la comissió compta amb la presència de l'Albert
del Amor com a representant de FP-PSC, l'Andrés Lorenzo de

n total el nostre municipi regula 32
ordenances. La majoria d’aquestes
no es modifiquen o senzillament se
n’incrementa l’augment anual de

l’IPC de referència. N’hi ha algunes, però,
que han estat modificades i mereixen una
especial consideració:

IBI (Impost sobre els béns immobles)
Enguany es comença a treballar amb la
revisió del cadastre elaborada pel Ministeri
d’Hisenda. Per tal de minimitzar l’afectació
real a aquest impost, s’ha rebaixat molt el
percentatge a aplicar. Tot i així cada propietari
es veurà afectat de forma diferent, en funció
de la nova valoració dels seus immobles.
L’augment real de recaptació total, en tot
cas, és gairebé inexistent.

Taxa Escola Bressol Municipal El Fanalet
Si bé fins ara es diferenciaven les taxes per
famílies empadronades i no, enguany s’han
igualat els preus per a totes elles. Paral·lela-
ment, l’Ajuntament aprovarà una subvenció
per a les famílies figaronenques per tal que
els preus reals acabin sent els mateixos.

Impostos, taxes i preus
públics per a l'any 2012

E

Per tal d’engegar l’elaboració del pressupost de l’any que ve, en el Ple
celebrat el passat 4 de novembre es van aprovar les ordenances fiscals, que
regulen els impostos, les taxes i els preus públics per a tot l’any 2012.

Taxa pel servei municipal d’aigua
Figaró-Montmany paga, actualment, una de
les taxes d’aigua més baixes de la comarca.
Per altra banda tenim unes infraestructures
de tractament, canalització i distribució molt
antigues i malmeses, que requereixen
d’inversions urgents.

És necessari, doncs, anar pujant gradualment
les nostres taxes per arribar a preus
normalitzats i poder fer front a les necessitats
i costos del servei i així ho hem fet un any
més.

Per altra banda, el govern de la CAF continua
decidit a fer una taxa d’aigua justa, que tingui
en compte quins són els patrons de consum
d’aigua de cada família. De moment només
tenim el criteri de residents i no residents per
poder diferenciar aquests patrons, però en
un màxim de tres anys estarem en condicions
d’establir aquests patrons en funció de
l’històric de les factures de cada comptador.
Així doncs, i d’acord amb el Síndic de Greuges,
es mantindrà aquesta mesura transitòria dife-
renciadora, com a màxim, fins al 2015.

Constituïda la nova Comissió Permanent de Participació
CiU, l'Elisa Pérez d'ERC, en Manuel Cantos del PP i la Roser
Iborra de la CAF. Com a representants de les entitats hi ha
l'Andreu Gabarró de la Penya Blaugrana, la Núria Franzi de
l'AV i la Paqui Batista de l'As. de Puntaires. I finalment com
a representants de la ciutadania, l'Anna Calvo, la Luz Estrella
i en Joan Tramullas. Tenint en compte que no es van presentar
més de tres candidats per representar les entitats i la ciutadania
no es va haver de realitzar un sorteig com marca el reglament.
La reunió va servir per constituir la comissió, presentar les
seves funcions i funcionament i introduir els processos que
s'abordaran enguany: el PAM (Pla d'Actuació Municipal), que
inclou les grans inversions i les actuacions de govern que
s'implementaran en els propers quatre anys i els pressupostos
participatius 2011 per decidir el pressupost del 2012.
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a celebració d'aquestes jornades, que estan
coorganitzades amb el Parc Natural del Montseny,
s'emmarca dins la línia de treball de l'Ajuntament
de Figaró-Montmany per millorar el desenvolupament

econòmic i turístic del municipi.

Aquesta proposta sorgeix a partir d’una idea de l’Ajuntament,
que va encarregar, amb el suport de la Diputació de Barcelona,
un estudi de disseny i viabilitat d’un esdeveniment d’aquestes
característiques, amb l’objectiu de:
• Situar Figaró-Montmany al plànol.
• Ser amfitrions de parlar d’allò que ens interessa, de l’entorn
natural, protegit per la seva riquesa natural (Parc Natural del
Montseny, Zona PEIN, Xarxa Natura 2000 i ara Reserva de la
Biosfera). Un esdeveniment de petit format però que destaqui
per la seva qualitat.
•Tenir en compte la Carta Europea del Turisme Sostenible.

Les jornades se celebraran al juliol, concretament els dies 6,
7 i 8 de juliol i s’està acabant de perfilar el format més adient.
Es comptarà amb els professionals i experts del territori i

L

Figaró celebrarà unes jornades
sobre el Parc Natural al juliol
L'Ajuntament de Figaró-Montmany confirma que el proper mes de juliol tindran lloc al nostre municipi
unes jornades sobre el Parc Natural del Montseny, parc declarat Reserva de la Biosfera per la UNESCO

L’Ajuntament de Figaró-Montmany va decidir cobrir amb fons
propis part dels ajustos horaris previstos al Centre mèdic local
del municipi durant el passat mes d’agost. D’aquesta manera
es pretenia garantir un dret que el govern local considera
bàsic per a les persones, en una matèria sobre la qual té
competències reconegudes.

Figaró-Montmany vol constatar que els municipis són les
administracions més ben situades per prendre decisions sobre
serveis bàsics, donat el seu coneixement de la realitat local.
Davant la previsió de tancament de més d’un 50% de l’horari
habitual del centre de salut del poble durant tot el mes d’agost,
el govern municipal va decidir prioritzar la salut pública respecte
d’altres despeses previstes al pressupost municipal.

La cobertura horària es va fer en coordinació amb el
Departament de Salut de la Generalitat de Catalunya i l’Institut
Català de la Salut com a proveïdor del servei.

s’espera que reverteixi positivament en els comerços, empreses
i veïns de Figaró. S'organitzaran nombroses activitats sempre
centrades en allò que es fa al Montseny.

El consistori aporta fons propis al servei de salut
D'altra banda, des d'aquestes pàgines, l'Ajuntament vol donar
la benvinguda a la nova doctora del Centre mèdic, Judith
Alsina, i felicitar també la infermera Dolors Ylla, que continuarà
treballant finalment entre nosaltres.

NOU HORARI DEL CENTRE MÈDIC

• Dilluns: de 8 a 12.30 h
• Dimarts: de 8 a 13 h
• Dimarts: PEDIATRIA d'11 a 13 h
• Dimecres: de 8 a 13 h
• Dijous: de 15 a 19.30 h
• Divendres: de 8 a 12.30 h
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Vivim moments incerts. La crisi financera qüestiona la viabilitat de l'estat del benestar. Agents abstractes anomenats
mercats, consultories, bancs... ens diuen que hem de reduir el dèficit, que si no ho fem no som rendibles. De fet, el que
ens diuen és que si no ho fem no els fem guanyar diners. Davant d'aquesta situació l'adminstració pública hi té molt a dir.
Les polítiques econòmiques que s'estan aplicant darrerament ens retallen recursos de manera evident. No només hi ha
menys diner disponible per a subvencions sinó que s'està recorrent a estratègies com ara retardar el darrer pagament de
subvencions ja concedides al 2011 fins al primer trimestre del 2012 o atorgar menys subvenció per alumne a les escoles
bressol de tot Catalunya, entre d'altres.

L'equip de govern, i sobretot l'equip de professionals del nostre Ajuntament, estem destinant molts esforços al cobrament
de deute d'altres administracions. Però per molt que ens hi esforcem i que cobrem endarreriments, hi ha un fet objectiu: disposem de menys recursos.
I això ens obliga a fer una parada i reflexionar: on reduïm?

Les persones que estem a govern, les persones que constituïm l'assemblea de la CAF hi som per a ser útils al nostre poble. Posem a disposició
del bé comú el nostre temps i les nostres capacitats de gestió i desenvolupament de projectes. Hi som perquè creiem en una administració pública
participativa que doni servei a les persones. Per tant, no retallarem cap prestació de serveis socials. Continuarem donant ajuts a les families
necessitades, serveis gratuïts d'atenció domiciliària, el banc d'aliments, etc. Si hem de reduir despesa no serà perjudicant els més desafavorits,
sinó que si la demanda continua augmentant, tal i com ha fet els darrers mesos, farem tots els possibles per a poder donar-hi resposta.

Volem endegar iniciatives com ara el Banc del Temps, la fira de l'intercanvi, promoure activitats dirigides per voluntaris... Aneu-hi pensant i no dubteu
a fer-nos propostes. L'important és no aturar-se, sinó ocupar-se pensant noves maneres de fer que no suposin despesa econòmica. L'actitud activa
i creativa ens ajuda a passar moments difícils i ens dóna l'opció de descobrir-nos capacitats que fins aleshores no havíem valorat.

Gebra Serra, regidora d'Acció Social, Habitatge, Promoció i Turisme
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a nova senyalització de la Ruta del Modernisme
d’Estiueig del Vallès Oriental ha estat subvencionada
per la Diputació de Barcelona, i creada conjuntament
pels cinc municipis membres de la ruta (Cardedeu,

Granollers, la Garriga, l’Ametlla del Vallès i Figaró-Montmany)
i pel ceramista Toni Cumella. Aquesta està pensada per millorar
el coneixement de la ruta dels ciutadans i visitants, així com
la millor identificació dels diferents edificis que en formen
part.

La nova senyalització és un panot de 20 cm per 20 cm, en el

El mes de juny passat es va constituir el Grup de Seguiment
del Centre Cívic i Cultural del Figaró com a conseqüència del
procés de debat a l'entorn d'aquest servei que va endegar
l'Ajuntament per tal d'avançar cap a una gestió del Centre
Cívic més compartida amb la població. La voluntat del consistori
és continuar amb un model de gestió municipal, però donant
més cabuda a les persones usuàries i a les entitats en la
gestió i seguiment del funcionament del centre. És per això
que s'ha creat el Grup de Seguiment del Centre Cívic, format
per les persones i les entitats que utilitzen el centre
habitualment. Aquest grup és l'encarregat de fer propostes

Nova senyalització de la
Ruta del Modernisme

L

que trobem el nom
de la ruta amb la
i cona  que  l a
identifica, el nom de
la casa, l’arquitecte
i  l ’ a n y  d e
construcció. El
panot està ubicat a
la vorera, davant de
cada una de les
cases. Aquesta
senyalització dóna
s u p o r t  a  l a
informació que es facilita en els díptics de la ruta i en les
diferents visites guiades, que es duen a terme als municipis.
A Figaró-Montmany, hi ha 10 elements senyalitzats.

Es crea el Grup de Seguiment del Centre Cívic
de programació i funcionament i de fer-ne el seguiment.

Per tal de crear-lo i detectar elements de millora del
funcionament actual del centre, es van realitzar al mes d'abril
vàries sessions de treball amb persones usuàries i entitats
que fan ús del centre cívic. La primera reunió pròpiament dita
del Grup de Seguiment es va fer al setembre per tal de preparar
les activitats de la temporada de tardor del Centre Cívic.

El grup es reunirà cada tres mesos per valorar com ha anat
el trimestre anterior i preparar la programació del següent.
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El passat 5 de març l’Ajuntament de Figaró-Montmany va
donar la benvinguda als veïns i veïnes arribats al poble en els
últims dos anys. En aquesta primera sessió de benvinguda
celebrada al municipi i d’una forma relaxada, el consistori va
voler inaugurar el nou itinerari d’acollida i presentar la guia
d’acollida. Aquests dos documents esdevindran una eina
essencial per facilitar la instal·lació de les persones nouvingudes
al Figaró. Durant la jornada, a la qual van assistir una vintena
de persones, també es va oferir la possibilitat de visitar els
diversos equipaments municipals i punts de recepció integrants
de l’itinerari: l’ajuntament, el centre de salut, l'EBM El Fanalet,
el CEIP Montmany o el Centre Cívic.

L'Itinerari d'Acollida, una eina per als nous veïns
L'Ajuntament de Figaró-Montmany, amb el suport de la
Diputació de Barcelona, ha elaborat un Itinerari d'Acollida que
senyalitza els principals serveis i equipaments que ofereix el
poble a tota la ciutadania. Aquest itinerari ordena de forma
lògica els tràmits i gestions que cal fer quan un nou veí arriba
al municipi. En un fulletó es recullen els principals telèfons
d'interès i informació complementària dels equipaments o
serveis (horaris, dades de la recollida de residus porta a

'Ajuntament de Figaró-Montmany va crear a primers
d'any un nou servei de podologia que es duu a terme
quinzenalment al Centre Cívic i Cultural els dimarts
a partir de les 5 de la tarda. Aquest servei, que està

sent molt exitós, és molt necessari per al col·lectiu de gent
gran i pretén conscienciar aquest sector de població de la
importància de tenir cura dels peus per tal d'evitar problemes
de salut.

L'Ajuntament ha apostat per oferir aquest servei des del Centre
Cívic, ja que no es troba dins la cartera de serveis de la sanitat
pública, i la demanda el feia necessari per a la nostra població.
Per accedir-hi, cal demanar hora prèviament al Centre Cívic
o per telèfon al 93 842 90 51. El cost del servei és de 5 EUR
per als socis del centre i de 8 EUR per als no socis.

D'altra banda, les activitats fixes continuen desenvolupant-
se un nou trimestre al Centre Cívic, pensant ja en el pròxim
trasllat a l'edifici del Nou Casino, que es preveu que tindrà
lloc la propera primavera.

I pel que fa a les sortides programades per a la gent gran, cal
destacar la que van fer el 19 i 20 d'octubre al Pallars Sobirà

Nou servei de podologia al Centre Cívic

L

vint-i-cinc avis i àvies del Figaró. En concret van passar la nit
a Llavorsí i van visitar les poblacions de Sort i Gerri de la Sal.

Per últim, fer notar que el Centre Cívic i Cultural del Figaró ha
incrementat darrerament de forma remarcable el seu nombre
de socis. Actualment, hi ha uns 130 socis adults i uns 60
infants que fan ús continuat de l'espai.

L'Ajuntament dóna la benvinguda al nou veïnat
porta...). Les senyalitzacions s'han instal·lat a l'ajuntament,
el consultori mèdic, l'Escola Bressol Municipal El Fanalet, el
CEIP Montmany i el Centre Cívic.

Aquesta és una eina que apropa els diversos serveis del poble
al conjunt de la ciutadania i que pretén ser útil per a tot el
veïnat.

Els assistents a la sortida de gent gran es van fer una fotografia amb la Bruixa d'Or de Sort
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Un moment de la jornada de benvinguda que l'Ajuntament va organitzar per als nouvinguts
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l terme municipal de Figaró-Montmany és en la seva
majoria no edificable la qual cosa fa que les opcions
de construir habitatge nou al nostre municipi siguin
molt limitades. És per això que l'Ajuntament fa temps

que està pensant la manera de promoure la rehabilitació
d'habitatges sense ús com a font de noves vivendes destinades
al lloguer social. I la idea és fer-ho al nucli antic del poble del
Figaró, amb l'objectiu, també, de conservar-lo al màxim. És
en aquest sentit que el consistori ha tramitat a la Generalitat
de Catalunya la petició que el nucli antic sigui declarat com
a Conjunt d'Especial Interès, per tal de tenir més facilitats en
la rehabilitació d'aquests habitatges. A hores d'ara, aquesta
declaració està pendent de ser aprovada pel govern català.

Amb l'objectiu, doncs, de promoure la rehabilitació d'aquests
edificis, s'ha elaborat un cens d'habitatges buits del nucli antic
i del seu estat de conservació. Un cop obtingut el cens, s'ha
contactat amb els seus propietaris per tal d'incentivar que
aquests habitatges s'introdueixin al mercat.
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La masoveria urbana: un nou
model d'accés a l'habitatge

E

L'Ajuntament de Figaró-Montmany endega una actuació directa per activar el conjunt d'habitatges buits
existents al municipi i un nou model d'accés a la vivenda que oferirà un lloguer a baix preu

Tal i com estableix el Pla Local d'Habitatge de Figaró-Montmany
2010-2015, volem potenciar nous models d'accés a l'habitatge
per tal de millorar les condicions socials, econòmiques i
mediambientals d'aquests i amb aquest objectiu es proposa
la masoveria urbana i les cooperatives de cessió d'ús als
propietaris de pisos buits o en mal estat i als usuaris/llogaters.

La masoveria urbana
La masoveria urbana que es vol aplicar al Figaró consisteix
en què un propietari cedeix un edifici a la cooperativa SostreCívic
principalment a canvi de la seva rehabilitació i dóna la
possibilitat a les persones d’accedir a un habitatge durant un
llarg període de temps a través d’un dret d’ús assequible i
transmissible.

Per tirar endavant aquest projecte l'Ajuntament de Figaró-
Montmany treballa amb SostreCívic, cooperativa de cessió
d'ús mixta d’usuaris i habitatges sense ànim de lucre, amb
qui s'ha signat un conveni de col·laboració. La cooperativa de
cessió d’ús és una entitat sense ànim de lucre que posseeix
de forma col·lectiva habitatges i on els seus socis gaudeixen
d’un dret d’ús assequible i transmissible.

L'equip de govern de l'Ajuntament de Figaró-Montmany entén
com a lloguer social un lloguer per sota del preu de mercat
que s'oferirà a persones amb dificultats econòmiques. Creiem
que oferir aquesta possibilitat és una acció directa contra els
efectes negatius de la present crisi econòmica.

Un dels primers treballs que cal realitzar és avaluar l'estat de les vivendes a rehabilitar
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Dijous de 10 a 14 h i de 15 a 18h
   amb cita prèvia

A l’ajuntament de
Figaró-Montmany

SERVEI DE SUPORT
a les comunitats de veïns
i propietaris d’habitatges

SERVEI DE SUPORT
a les comunitats de veïns
i propietaris d’habitatges



34

educació, cultura i joventut

11

És ben sabuda la gran feina feta per l'anterior
equip de govern i, sobretot, per la regidora
de l'àrea d'Acció Social, la Gemma Sànchez.
Ella ens va obrir el camí a les polítiques
socials del poble i va deixar el llistó molt i
molt alt, i això fa respecte. El dia 22 de maig
em vau donar un vot de confiança i des de
la més gran modèstia espero estar a l'alçada
de les vostres expectatives. Per això, primer

de tot voldria donar-vos les gràcies per oferir-nos aquesta oportunitat.

És cert que són temps difícils per a la política municipal i per
aconseguir recursos, però us asseguro que des del primer dia ens
hem posat a treballar amb il·lusió i coratge. Des de l'àrea d'Educació,
Cultura i Joventut treballarem per oferir una educació de qualitat per
a tothom, vetllar per continuar donant el servei a la petita infància,
donar suport a les associacions i entitats tan importants d'aquest
poble, escoltar i atendre les inquietuds dels més joves... Tot això i
més per continuar fent del Figaró un poble actiu, tolerant i participatiu
on tots i totes tenim veu i vot.

Berta Castaño Tordera, regidora d'Educació, Cultura i Joventut

a festa més lluïda de l'any va començar el 26 d'agost
a la tarda amb un acte esperat des de feia mesos
pels veïns de la zona, la inauguració del nucli antic,
que ha estat en obres de remodelació i que va tenir

lloc a la flamant plaça Major.

L'activitat de Festa Major que cada any aplega més assistents
és el Figashow. I en aquesta edició, com no podia ser d'altra
manera, encara va tenir més públic, gràcies a l'obertura de
la plaça d'Anna Bosch, que va permetre que la gent pogués
veure el xou des de fora de la Sala del Nou Casino.

Pel que fa a les activitats que es feien per primera vegada
enguany, la que va tenir un èxit més aclaparador va ser la
Gran fangada, que es va fer al camí del Bac. Un altre fet
destacable de la Festa Major 2011 és que va recuperar el
Cinema a la fresca. A més, es van fer dues sessions, una
destinada al públic infantil amb la projecció de "Toy Story 3"
i l'altra adreçada als adults, "Pa negre", que va aixecar molta
expectació ja que entre el públic hi havia força veïns del Figaró
que van fer d'actors extres en aquesta pel·lícula.

L

Més participació que mai a la
Festa Major del Figaró 2011
La Festa Major d'enguany ha estat la més participativa de llarg de totes les que s'han fet. A totes les
activitats que s'han programat -més que l'any passat i amb el mateix pressupost!- hi ha hagut molta
concurrència i cap n'ha quedat coixa

En aquesta edició també es va registrar una alta participació
a les proves competitives de les colles. Aquest cop, com l'any
passat, va guanyar la colla dels vermells.

Per últim, destacar que aquest estiu molts joves figaronencs
han pogut gaudir del Bus Nocturn C-17, que els ha traslladat
a festes majors de pobles veïns, així com també ha portat
públic jove a gaudir de la festa del Figaró.

Subvencions a les entitats
L'Ajuntament ha resolt repartir els 8.800 euros que hi havia
destinats a subvencions per a les entitats del poble de la
següent manera:
• Associació de Veïns: 1.250 euros.
• Penya Blaugrana: 1.250 euros.
• Amics Sants Patrons: 1.200 euros.
• Trabucaires: 900 euros.
• Puntaires: 700 euros.
• AMPA Fanalet: 1.200 euros.
• Club Botifarra: 900 euros.
• Club Esportiu Figaró: 1.400 euros.

Un moment de la Gran fangada, un dels actes de la festa major que va tenir més èxit de participació
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